



Studentrådet SU

## REFERAT

Studentrådet SU sitt møte 28.03.17 kl 16.15 i D151

Møteleder: Emily C. F. Jackson

Referent: Elin Juliussen

### *Studentrådet SUs medlemmer:*

FTV	Morten Djupdal
FTV	Didrik Leganger
FTV	Emily Catherine F. Jackson
GEO	Petter Aasen
SOSANT	Karoline Svingen
SOSANT	Even Klomsten Andersen
ISS	Trine Øverås
ISS	Anders Kvanli
ISS	Ingrid Okkenhaug
IPL	Maria Helløy Schistad
IPL	Astrid Gullberg Strømmegjerde
IPL	Aurora Sørsveen
ISA	Ane Thyvold Ranøien
ISA	Marte Underhaug
PSYK	Hanne Martnes
PSYK	Ingrid Tingstad
ILU	Bente Bækkelien
ILU	Kristian Vinnelrød
ILU	Ingvild Lilletvedt Olsen

### *Meldt fravær:*

PSYK	Emilie Holthe
GEO	Kristian Nygård Svartås
FTV	Mona Sæther
SU-HTV	Karina L. Nøstvik

### *Ikke møtt:*

*Observatør*  
Studenttinget

Ingen møtte

**Studentrådets saker****Konstituering av møtet**

Innkallingen ble godkjent, møteleder og referent valgt.  
Saklista ble godkjent.

**Ref-sak 06/17 Godkjenning av referat fra Studentrådet SUs møte 14.03.17**

Referatet ble godkjent.

**Ref-sak 07/17 Saker fra studenttillitsvalgte, orientering fra FTVene. Dagboka**

- PSYK Har allmøte i morra  
Hanne stiller til FTV-valget
- ILU Har hatt kontorvakter  
Planlagt valgukene
- ISA Vært i møte med inst.leder  
Planlagt møte på fredag for å informere om valget på Tunga, som vil bli holdt til høsten  
Har laget nye FB-sider og har delt info om valguka der
- GEO Har hatt kontorvakt  
Har allmøte og inst.møte i morra
- Sosant Har ny inst.leder  
Planlegger allmøte  
Even stiller til FTV-valget
- IPL Planlegger allmøte  
Vært i møte med inst.leder  
Ansettelsesprosess i gang på ny inst.leder
- ISS Har satt allmøtetiden  
Har intervjurunde på ny inst.leder  
Trine stiller til FTV-valget
- FTV Emily Har jobbet med allmøtet  
Har vært på styremøte  
Vrimledagsmøte  
Vært på møte i utd.utvalget på SU
- FTV Morten Vært på inst.ledermøte – om økonomimodellen  
og Arrangerte FTV-forum i går
- FTV Didrik Planlegger valguka på Rotvoll  
Jobbet med rekruttering til FTV-vervet  
Vært på styremøte i dag  
Skal på dialogmøte med rektor på fredag  
Holdt en kort presentasjon fra konferansen de var på i Skottland

**SU-sak 13/17 Referansegruppearbeid**

Kamilla Østerberg informerte om ref.grp.arbeidet og hvor viktig dette er.  
Hun oppfordret alle til å sjekke om studentrapportene ligger tilgjengelige på nettet på alle institutter.

**SU-sak 14/17 Workshop**

Det ble holdt en workshop etter kafé-modellen.

Temaene var:

Nytt campus! Hva er SU-studentenes ønsker, drømmer og innspill?

Hvordan kan vi skape et enda bedre samhold/miljø i Studentrådet? Og på tvers av campus.

Hvordan skal vi sørge for at referansegrupper fungerer bedre?

Hvordan få gjennomslag på instituttet? Tips, triks og erfaringer.

**SU-sak 15/17**    **Eventuelt – ingen saker**

***Evaluering av møtet***

Bra, gøy med gruppearbeid

Godt

Kjekt

Morsomt

Trygt

Positivt med ref.grp.oppdatering

Informativt om ref.grp.

Møte hevet 18.11

*Emily C. F. Jackson*

møteleder (sign.)

*Elin Juliussen*

referent (sign.)